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Opgemaakt door  Berry van 't Westeinde (griffier) 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Stijn van de 
Brekel (SP), Deborah Eikelenboom, Liselotte Franssen- du Maine 
(LRG) Marije de Groot-Haen (CDA), Henk Gabriëls (PAG), Mark van 
Oosterwijk (PAG), Erik Schellekens (LRG). 
Wethouders Marijo Immink en Theo van der Heijden  
De heer A. Walraven (Stichting Jong) 
De heer Maarten School (ambtelijke bijstand agendapunt 2) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg), Pernell Criens (PvdA), Piet 
Poos (CDA) 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2016/22-november/20:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
De heer Walraven maakt gebruik van het spreekrecht namens de stichting Jong. Hij wil het graag 
hebben over het aanbestedingsbeleid. Een jaar of 8 geleden is gevraagd de stichting Jong in de 
steigers te zetten. Daar is met de gemeente op een goede manier over gespart. Er is een nieuw 
bestuur met nieuw elan. De stichting Jong is verweven geraakt met de Goirlese samenleving.  
De stichting Jong vraagt zich af of de aanbestedingsnota geen breuk is met het opgebouwde 
partnership? Zijn wij geen vanzelfsprekende partner meer? Waarom is dat? Gaat het om kwaliteit of 
effecten? Gaat het om geld? Gaat het om wetgeving? 
De stichting Jong is verweven met de kleinschaligheid van Goirle. Het is geen marktpartij. Daarmee 
heeft de stichting Jong het gevoel dat met aanbesteding niet wordt voldaan met de uitgangspunten 
van de participatiesamenleving 
De stichting Jong ziet niet de meerwaarde van de energie die gestopt moet worden in 
aanbestedingsprocedures. Wij blijven graag kwaliteit leveren en resultaten zichtbaar maken. 
Antoon van Baal geeft aan dat de gemeente ook rechtmatig moet handelen. Is met de wethouder 
onderzocht of samenwerking onderhands gegund kan worden? 
De heer Walraven geeft aan dat er 8 december een gesprek is met de wethouder om dit verder te 
verkennen. Er is alle respect voor de eisen waaraan de gemeente moet voldoen. Wel zouden de 
mogelijkheden onderzocht kunnen worden. 
 
2. Raadsvoorstel extra krediet t.b.v. de realisatie vervangende nieuwbouw kindcentra De 

Vonder en De Kameleon  
 
 Standpunten fracties: 
LRG Stelt voor om te kijken of de rekenkamercommissie een rol kan vervullen om de 

proces, communicatie en inhoud te onderzoeken, om te zien wat wij hiervan 
kunnen leren. Er is zoveel gebeurd, dat LRG dit wil laten onderzoeken. Als wij het 
als raad hierover eens zijn, dan zou dit aan de Rekenkamercommissie verzocht 
kunnen worden. 
Het extra krediet is niet verrassend, de hoogte van het bedrag wel. Op 14 juni 
2016 zijn er vragen gesteld, toen heeft de wethouder geantwoord dat het mogelijk 
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nog binnen het budget zou kunnen passen.  
We moeten goed kijken wat de vraagstelling voor een mogelijk onderzoek is, om 
voor te leggen aan de Rekenkamercommissie. LRG doet hier een voorstel voor.  

PAG Het verbaast hem dat de raad maar matig geïnformeerd is over dit dossier. Het is 
ons gelukt om in het dossier van de Kameleon met de begroting uit te komen. Bij 
De Vonder kan dat niet. Ook is het vreemd dat een aantal vanzelfsprekende zaken 
als de buitenruimte in de raming ontbreken. Kan zich niet voorstellen dat er een 
ambtenaar is die dit vergeet. De raad moet compleet worden geïnformeerd. De 
manier waarop nu informatie wordt verstrekt ervaart hij als een manier van de 
raad onder druk zetten. 
Er wordt gesproken over grondwatervervuiling. Is deze nog aanwezig en hoe groot 
is dan het risico? Hoe ziet de onderbouwing eruit van het schoolplein. Moet dat 
plein dan met diezelfde vierkante meters worden ingericht? Zou een deel bij de 
openbare ruimte kunnen worden gevoegd? 
Twijfelt of de Rekenkamercommissie de geëigende weg is om dit te onderzoeken. 
De rekenkamercommissie gaat over doelmatigheid en doeltreffendheid. De vraag 
is of dit het goede instrument is.  
Verzoekt de wethouder om te kijken of het schoolplein niet bescheidener kan zijn, 
omdat openbare ruimte goedkoper ingericht kan worden. 

CDA Steunt het voorstel van LRG om dit onderwerp als onderzoeksonderwerp voor te 
leggen aan de Rekenkamercommissie. 
Aan de beginfase van dit proces is uitgebreid over dit onderwerp gesproken. Het is 
toen doorgegaan, met het idee dat er synergievoordelen worden gehaald. 
In de raadsinformatie is gesteld dat grondwerk € 50.000,00 kan kosten. Dat is wel 
een verschil met de kosten die nu in het stuk staat. 
Is het schoolplein gegroeid, dat het nu groter blijkt te zijn? Waarom wist men dit 
dan niet? De omliggende openbare ruimte is ook vooraf bekend.  
Wie vult de reserve huisvesting onderwijs? Worden de meerdere lasten 
teruggezien in de huurprijzen? Zijn er inderdaad ondertekende huurcontracten 
met de commerciële partijen? Vindt het redelijk om de meerkosten door te 
berekenen aan de huurders. 

SP Het raadsvoorstel verdient niet de schoonheidsprijs. Ondersteunt de gedachte van 
LRG om onderzoek in te zetten om te voorkomen dat het nog een keer gebeurt. 
Waarom staat de Kameleon in dit voorstel?  
Het is de zoveelste vertraging voor leerlingen en leraren. Vragen zich af of ook de 
vertraging niet ingecalculeerd had kunnen worden. 

PvdA Is ook niet blij met de hoogte van het bedrag. Er wordt verwezen naar het verschil 
tussen de begroting en werkelijkheid van kosten openbare ruimte. Dit is niet altijd 
even helder. Waarom is openbare ruimte niet goedkoper dan schoolplein? 
Wil met de fractiegenoot spreken over de wenselijkheid van onderzoek door de 
Rekenkamercommissie. Heeft geen behoefte om iemand de schuld te geven. 

 
Afspraken en toezeggingen:  
Wethouder Guus van der Put zegt toe schriftelijk te informeren over het wel en wee van de Reserve 
huisvesting onderwijs. 
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Zegt toe te kijken of een meer bescheiden schoolplein tot de mogelijkheden behoort en welke 
besparing dit dan oplevert.  
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
3. Raadsvoorstel herijking financiële beleidskaders deelbegroting Jeugd Hart van Brabant 

2016 en 2017  
 
Standpunten fracties: 
LRG De uitvoeringskosten gaan van 2 naar 3%. Dat was eerst incidenteel. Nu wordt dat 

structureel. Is dat noodzakelijk? 
PAG Is de regeling met betrekking tot verblijf van jeugdigen ook niet van toepassing op 

de gemeente Goirle? 
Is er een oorzakelijk verband tussen de verlaging van het PGB budget en de 
verhoging van zorg in natura? Is dat een soort communicerend vat? 
Vindt het college het acceptabel dat het innovatiebudget van 7% teruggaat naar 
3%. Komt dat omdat er weinig initiatieven zijn? Wellicht moet iemand worden 
ingehuurd die innovatief kan denken. 

CDA Stemt in met het voorstel. De formulering van het besluit is niet juist.  
PvdA Vond het een lastig stuk om te lezen. Wat is er gedaan voor de 3% 

innovatiebudget? Kan iets verteld worden over de opbrengst?  
In het voorstel staat nu dat het besproken is in de commissie Algemene Zaken, dat 
moet natuurlijk de commissie Welzijn zijn. 

 
Afspraken en toezeggingen:  
Wethouder Marijo Immink zegt toe dat het besluit wordt aangepast. 
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
 
4. Raadsvoorstel wijziging Verordening Jeugdzorg  
 
Standpunten fracties: 
LRG De brief van de participatieraad is ontvangen. Hoe verhoudt dit zich met onze 

verordening, waarbij we de participatieraad vroegtijdig willen betrekken. 
De verordening is flink gewijzigd ten opzichte van de eerdere verordening. 
Waarom worden overige voorzieningen niet meer expliciet in de verordening 
genoemd? De reactie op het verslag door het college is omhoog gegaan naar een 
streeftermijn van binnen 6 weken.  
Vindt de bepaling over de weigering van het pgb niet helder. Om hoeveel jaren 
gaat het dat wordt teruggekeken? Aan wat voor soort voorwaarden is dan niet 
voldaan? 
Is blij met het feit dat ZZP-ers naar een gelijk niveau zijn getrokken en de aandacht 
voor jongeren van 18+. 

CDA Heeft de verordening niet zo uitgebreid bekeken, omdat zij uitging van een 
inhoudelijke reactie van de Participatieraad. Is de Participatieraad nu nog van plan 
om een advies uit te brengen? 
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SP Waarom is de Participatieraad niet eerder in het advies betrokken? Het is goed dat 
de eigen bijdragen zijn afgeschaft en wordt gekeken naar de groep 18+. 
Er zijn twee tarieven voor gekwalificeerde zorg en informele zorg, daar ontvangt 
zij graag een toelichting op.  
Opmerkingen van jeugdigen en ouders worden later aan het verslag toegevoegd. 
Dat is goed. Uit de praktijk hoort zij dat dit niet altijd gebeurt. 
Mensen zijn het soms niet eens met de beschikking en in het gesprek wordt dan 
gezegd dat tegen beleid geen bezwaar kan worden gemaakt. Mensen mag niet 
ontraden worden om bezwaar te maken. 
Waarom moeten jeugdigen tussen 12 en 16 jaar ook ondertekenen?  

PvdA Heeft ook een groot vertrouwen in de Participatieraad. Het is jammer dat het niet 
gelukt is te adviseren. Het is zoeken naar afstemming tussen het tempo van ons 
gemeentelijk apparaat en de Participatieraad. Soms kunnen achterbannen niet zo 
uitgebreid geraadpleegd worden. Kan door als A-stuk. 

 
Afspraken en toezeggingen:  
Wethouder Marijo Immink zegt toe dat de vraag over het tekenen door jongeren tussen de 12 en 18 
jaar schriftelijk wordt beantwoord.  
Wethouder Marijo Immink zegt toe de vraag over de weigeringsgronden pgb (artikel 5.1) schriftelijk 
te beantwoorden.  
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
 
5.  Verslag van de commissie Welzijn van 6 september 2016 
Het verslag wordt vastgesteld, er zijn geen open staande toezeggingen. 
 
6.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Van der Put verwijst naar de raadsinformatie naar de toestand bij het SCAG. Het college 
wil de raad graag betrekken bij de oplossing. 
Raad en commissie worden op korte termijn uitgenodigd voor een bijeenkomst in Jan van Besouw, 
waarbij aandacht wordt besteed aan de aard van de problematiek en de oplossingsrichtingen. Het 
college informeert dan in de commissie Welzijn iedere keer over de voortgang. 
Wethouder Van der Put geeft aan dat het streven is een taalschool te beginnen voor statushouders. 
Daarmee willen we op 1 februari 2017 beginnen. Hiermee zijn financiën gemoeid en de raad heeft 
het budgetrecht. Voor de kosten zijn in principe extra middelen uit het gemeentefonds beschikbaar. 
De kosten zijn uiteen te rafelen in de ruimte en personeelskosten. Hij verwacht dat de netto lasten 
voor de gemeente mee zullen vallen. Als het college dit voorstel heeft kunnen vaststellen, dan zal het 
college dit zo spoedig mogelijk aan de raad toesturen. De verwachting is dat er op 10 januari in de 
commissie een voorstel ligt.  
De raad moet instemmen met het budget wat hiervoor nodig is. De raad vergadert weer op 31 
januari. Staat de commissie positief tegen over het voorstel? Dan kan op 1 februari gestart worden.  
Henk Gabriëls geeft aan dat het hem persoonlijk geen probleem is deze procedure te volgen. Het 
mag geen tweede De Vonder worden. Als het klopt dat het geld er is, dan is er bereidheid dit te 
doen. 
Deborah Eikelenboom omarmt dit voorstel. Wat de SP betreft hoeft dit niet nader besproken te 
worden. 
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Antoon van Baal geeft aan dat er geen blanco cheque wordt afgegeven, maar dat de PvdA wel 
ronduit positief tegenover dit voorstel staat. Wil graag straks de bijbehorende stukken zien. 
Marije de Groot vindt het principieel de goede aanpak voor deze kinderen. Heeft het idee dat er geen 
andere keus is, dan dit te doen. 
Liselotte Fransen geeft aan voorstander te zijn om de taalachterstanden aan te pakken. Stemt daar 
positief mee in. Wil wel de stukken krijgen, om te weten waar ja tegen gezegd is. 
Johan Swaans denkt dat zijn fractie ook in dit voorstel mee kan gaan. 
Wethouder Guus van der Put dankt de commissie voor het vertrouwen. 
 
7. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Stijn van den Brekel vraagt naar gif in rubber speeltegels. Hoe zit het met de speelplekken op de 
schoolpleinen en andere plekken in Goirle en Riel? Wat doet het college dan om de gezondheid van 
kinderen te beschermen? Let u bij de inrichting van nieuwe speelpleinen naar gezonde speelpleinen? 
Wethouder Guus van der Put geeft aan dat bij De Vonder en Kameleon veilige materialen worden 
gebruikt. Het is op dit moment niet precies bekend waar er rubbertegels liggen bij scholen. Bij de 
andere schoolpleinen ligt de verantwoordelijkheid bij de schoolbesturen. Zegt toe dat het college een 
informatieronde doet naar de aanwezigheid van rubbertegels en eventueel kunstgras en daar een 
risico-analyse op loslaat. 
 
8.    Stukken ter kennisname  
Stijn van den Brekel bedankt het college voor het uitvoeren van de motie inclusieagenda. Wat is de 
stand van zaken op dit moment? 
Wethouder Marijo Immink geeft aan dat twee weken geleden een bijeenkomst heeft plaatsgevonden 
met belangengroeperingen. Er is een eerste inventarisatie gemaakt. Waar zouden wij extra op 
moeten inzetten? Afgesproken is om op niet al te lange termijn een vervolg aan deze bijeenkomst, 
waarbij ook ervaringsdeskundigen worden betrokken. De uiteindelijke doelstelling is om dit op te 
nemen in de nota back 2 basics. 
 
9.  Rondvraag 
Mevrouw Deborah Eikelenboom geeft aan dat er tot nu toe 7 aanmeldingen zijn voor het 
werkbezoek op vrijdag. Zij hoopt dat er meer deelnemers zijn. 
Wethouder Immink steunt deze oproep. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21.55 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van 10 
januari 2016 
 
 
De voorzitter,     de griffier,     
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 22 november 2016 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningsda

tum 
Wijze afdoening 

1 22-11-2016 Raadsvoorstel extra krediet De Vonder: Schriftelijk te 
informeren over wel en wee van de Reserve huisvesting 
onderwijs. 

Wethouder 
Van der Put 

Voor raadsvergadering De stand van de Reserve Huisvesting onderwijs wordt op 
dit moment herberekend door de afdeling 
Ondersteuning. De leden van de raad worden tijdig vóór 
de vergadering van 13 december a.s. schriftelijk over het 
resultaat geïnformeerd. 

2 22-11-2016 Raadsvoorstel extra krediet De Vonder: informeren of 
een meer bescheiden schoolplein tot de mogelijkheden 
behoort en welke besparing dit dan oplevert. 

Wethouder 
Van der Put 

Voor raadsvergadering Bezien wordt of het schoolplein verkleind kan worden, 
en zo ja, welke besparing dit oplevert. Ook over het 
resultaat van deze werkzaamheid worden de leden van 
de raad tijdig vóór de vergadering van 13 december a.s. 
schriftelijk bericht. 

3 22-11-2016 Raadsvoorstel herijking financiële beleidskaders 
deelbegroting jeugd: het besluit aanpassen (commissie 
AZ en formulering zienswijze) 

Wethouder 
Immink 

Voor raadsvergadering Wordt gedaan. 

4 22-11-2016 Raadsvoorstel wijziging verordening Jeugdzorg: de vraag 
over waarom  jongeren tussen de 12 en 18 jaar de 
aanvraag tekenen schriftelijk beantwoorden. 

Wethouder 
Immink 

Voor raadsvergadering In het Plan van Aanpak is de aanvraag en de 
toestemmingsverklaring samengevoegd. In de jeugdwet 
is bepaald (art. 7.3.4 JW) dat toestemming van de 
betrokkene is vereist. Is de jeugdigen tussen de 12 en 16 
jaar, dan is de toestemming van de jeugdige en van de 
gezagdragende ouder of voogd nodig. Voor de leeftijd 
van 16 jaar en ouder geldt in principe dat de jongere 
altijd moet tekenen, mits de jeugdhulp een vrijwillig 
karakter heeft en de jeugdige in staat is tot een redelijke 
waardering van zijn belangen ter zake. 
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5 22-11-2016 Raadsvoorstel wijziging verordening Jeugdzorg: de vraag 
over de weigeringsgronden pgb (artikel 5.1) schriftelijk 
te beantwoorden. 

Wethouder 
Immink 
 

Voor raadsvergadering De weigeringsgrond die is opgenomen in artikel 5.1 van 
de Verordening is een zogenaamde kan- bepaling. Dit 
betekent dat het college hiermee een PGB kan weigeren, 
maar niet dat zij dit altijd moet doen. Het artikel is 
bedoeld voor die situaties waarbij er in het verleden 
aantoonbaar (op structurele wijze) misbruik is gemaakt 
van het PGB. 

6 22-11-2016 Vraag over het mogelijke gezondheidsgevaar van rubber 
tegels van gerecyclede autobanden op schoolpleinen  

Wethouder 
Van der Put 

 Het college doet een informatieronde naar de 
aanwezigheid van betreffende  rubbertegels en 
eventueel kunstgras met korrels van gerecyclede 
autobanden bij het onderwijs.  
 
Schoolbesturen/directies zijn verantwoordelijk voor het 
onderhoud van de speelplaatsen en de speeltoestellen 
wanneer zij eigenaar zijn van het gebouw. De gemeente 
heeft twee scholen in eigendom: De Vonder en 
Kameleon. Bij Kameleon worden houtsnippers gebruikt; 
voor de speelplaats van De Vonder is de inrichting nog 
niet bekend maar er zullen geen rubbertegels worden 
gebruikt.  

 
 


